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Z A P I S N IK 

 

8. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, održane 1. prosinca 2021. godine u 

Vijećnici broj 1 Gradskog vijeća Grada Valpova, M. Gupca 32. 

 

 Sjednica je počela sa radom u  19:00 sati.   

 

Sjednici su nazočni sljedeći vijećnici: Igor Uranjek, Jelena Ivanišić, Dinko Župan,  

Marijan Mandić, Josip Medved, Petra Hibler Fuderer, Siniša Galovac, Valentina Škorvaga, 

Tomislav Čamagajevac, Željko Varžić,  Alenko Bajer, Filip Ivanović, Dalibor Bošnjaković i  

Bruno Čačić. 

 

Ne nazočni vijećnici: Stela Horvat. 

 

Ostali nazočni: Matko Šutalo, gradonačelnik, Marko Barišić, zamjenik 

gradonačelnika, Zvonko Barišić, tajnik Grada, Marko Vuksanić, pročelnik Upravnog odjela 

za gospodarstvo i društvene djelatnosti, Oliver Vazdar, pročelnik Službe za financije i 

proračun, Goran Šimić, pročelnik Upravnog odjela za komunalne i stambene djelatnosti, 

Damir Medved, viši stručni suradnik za lokalnu samoupravu, Bojan Pavošević, direktor tvrtke 

Urbanizam d.o.o. Valpovo, Milutin Narančić, Davor Runje, direktor HRV, Vladimir Vazdar, 

novinar Valpovštine info.   

 

Zapisnik na sjednici vodi Tonka Bartulović-Franković, djelatnica Gradske uprave. 

 

 Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Igor Uranjek, pozdravio sve nazočne, 

utvrđuje da je nazočno 14 vijećnika. Uz poziv za sjednicu dostavljen je i prijedlog dnevnog 

reda. Predsjednik poziva nazočne, ukoliko imaju prijedloga za izmjenu i dopunu predloženog 

dnevnog reda, da ih podnesu. Budući da drugih prijedloga nije bilo, predsjednik stavlja na 

glasovanje prijedlog dnevnog reda. Nakon provedenog glasovanja, vijećnici su usvojili 

jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj 

 

d n e v n i   r e d 

 

1. Usvajanje zapisnika 7. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova. 

2. Aktualni sat. 

3. Prijedlog Statutarne odluke o izmjenama Statuta Grada Valpova. 

4. Prijedlog Odluke o proglašenju statusa komunalne infrastrukture kao javnog dobra 

    u općoj uporabi. 

5. Prijedlog Odluka o dodjeli javnih priznanja Grada Valpova za 2021. godinu. 

6. Pitanja i prijedlozi. 

 

Nakon toga prelazi se na rad prema usvojenom dnevnom redu. 
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TOČKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA 7. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  

      GRADA VALPOVA 

 
Predsjednik konstatira, nakon izjašnjavanja članova Gradskog vijeća da je zapisnik 7.  

sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova  jednoglasno usvojeni (14 glasova ZA). 

 

TOČKA 2. AKTUALNI SAT 

 

PITANJA VIJEĆNIKA 

 

Filip Ivanović 

- imam jedno pitanja za gradonačelnika, vezano za lošu cestovnu infrastrukturu u 

Ladimirevcima, ceste su u iznimno lošem stanju pogotovo u ulicama: Mlaka, Oslobođenja, 

Športska i A. Šenoe, bili smo svjedoci tijekom ovih kiša, voda je ležala na cesti, pa me zanima 

planira li se nešto poduzeti po tom pitanju? 

 

Bruno Čačić 

- imam dva pitanja za gradonačelnika, prvo je vezano za rampu kod Konzuma, bilo je već 

riječi o tome, rečeno je da je to privatno, tu je bilo neke inicijative, ne znam gdje je stalo, 

dokle se stiglo, pa me zanima u kojoj je to fazi, da li postoji mogućnost izmještanja ili će to 

biti trajno tamo, kakvi su pravni postupci, što Grad može napraviti da se to izmjesti, pomakne 

i oslobodi prostor za građane Grada Valpova? Drugo pitanje je vezano za željezničku rampu 

kod Kromopaka, zatvorena cesta, pruga postoji, ali vlakovi više ne prolaze kroz Valpovo, to 

su zatvorili prije nekih 15 godina, znate o čemu se govori, što je s time, da li isto to mora 

ostati, da li se može prepraviti u nešto drugo, ta je cesta valjda bila 30 godina u prometu, 

onda je zaustavljena, pregrađena, pa me zanima što je s time, a također u nastavku toga 

željezničkog dijela što je sa željezničkim kolodvorom, ako i prolaze vlakovi, da li je potrebno 

onda da ta rampa bude tamo, jer prolazi isto kroz ulicu B. Radića, a tamo je saniran kolni 

put, nije pregrađen, da li postoji neka mogućnost isto tako da se tu nešto napravi, bez obzira 

što vlakovi tuda prolaze, dosta je u derutnom, napuštenom i neodgovarajućem stanju za 

građane?  

 

ODGOVORI GRADONAČELNIKA 

Gradonačelnik Matko Šutalo je pozdravio sve nazočne, te odgovorio na postavljena  pitanja. 

 

- odgovor na pitanje vijećnika Filipa Ivanovića, ceste u Ladimirevcima kao i u jednom dijelu 

Valpova, i nekim drugim prigradskim naseljima znamo u kakvom su stanju, lošem, svakako 

ćemo gledati u narednom periodu, u narednim godinama da se to sanira, obzirom da nema 

prihvatljivih natječaja na koji možemo prijaviti sanaciju cesta u našim naseljima, to ćemo 

morati iz vlastitog proračuna, pa sukladno sredstvima proračuna to ćemo tako i rješavati. 

- odgovori na pitanja vijećnika Brune Čačića, vezano za rampu kod Konzuma, obzirom da je 

ta parcela na kojoj se nalazi rampa bila u vlasništvu Županijskih cesta, a sada prije nekoliko 

mjeseci smo to prebacili u vlasništvo Grada Valpova, tek sada postoji mogućnost da se ona 

izmjesti na dio koji je u vlasništvu osobe koja gospodari tim parkiralištem na Trgu 107 

brigade, tako da svakako radimo na tome, on je očito imao nekakvu dozvolu od Županijskih 

cesta da postavi rampu na tom dijelu, ali mi nismo mogli  niti smjeli njega izmjestiti bez da 

smo odradili ovaj posao ranije, ako bude trebalo dodatno pojašnjenje može ga pročelnik 

Vuksanić dati. Što se tiče željezničkog kolodvora, mi smo prije nekoliko godina pokrenuli 

inicijativu i podnijeli zahtjeve za darovanjem željezničkog kolodvora, obzirom da se nalazi u 

vlasništvu Hrvatskih željeznica, sada u Ministarstvu državne imovine, međutim do sada nismo 

još dobili nikakav pozitivan odgovor s te strane, u svakom slučaju taj je zahtjev još uvijek 

aktivan, aktivno idemo i odrađujemo sastanke u Ministarstvu državne imovine, čekamo 

njihovu reakciju, odnosno povratno, da li možemo to dobiti ili ne, tako bi prijavili na nekakav 
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prihvatljiv natječaj, gdje smo prošle i pretprošle godine već pripremili dokumentaciju baš 

vezano za željeznički kolodvor, tražili suglasnost od Hrvatskih željeznica koju smo dobili, 

međutim taj projekt nije zaživio, ali svakako ustrajemo kod tog zahtjeva, da ta nekretnina 

kompletna pređe u vlasništvo Grada Valpova, kako bi općenito mogli ili to srušiti ili nešto 

napraviti na toj čestici. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća zaključuje raspravu, budući da nije više bilo pitanja. 

 

TOČKA 3. PRIJEDLOG STATUTARNE ODLUKE O IZMJENAMA STATUTA GRADA 

        VALPOVA 

 

Dinko Župan - Odbor za Statut i Poslovnik je na svojoj 2. sjednici, održanoj 11. 

studenoga 2021. godine razmatrao nacrt predmetnog prijedloga, usvojio ga jednoglasno (3 

glasa ZA).  

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Filip Ivanović, Željko Varžić, 

Matko Šutalo, Marijan Mandić i Dinko Župan. 

 

Matko Šutalo -  moj prijedlog je, da ova Odluka ukoliko ju Gradsko vijeće donese, da stupa 

na snagu od 1. siječnja 2022. godine, upravo zato da bi VMO mogla ona sredstva potrošiti na 

način kako su to planirali planom i programom, ukoliko su ga donijeli do kraja ove godine, 

znači da bi mogli odraditi sve te manifestacije, odraditi sve akcije koje su planirali do kraja 

tekuće godine.  

 

 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da je: 

- amandman gradonačelnika usvojen sa 12 glasova ZA, 2 glasa SUZDRŽANA, a  

- Prijedlog Statutarne odluke o izmjenama Statuta Grada Valpova nije usvojen (7 

glasova ZA, 3 glasa PROTIV, 4 glasa SUZDRŽANA). 

 

TOČKA 4. PRIJEDLOG ODLUKE O PROGLAŠENJU STATUSA KOMUNALNE  

      INFRASTRUKTURE KAO JAVNOG DOBRA U OPĆOJ UPORABI 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 5. PRIJEDLOG ODLUKA O DODJELI JAVNIH PRIZNANJA GRADA 

        VALPOVA ZA 2021. GODINU 

 

Zvonko Barišić - Odbor za dodjelu javnih priznanja Grada Valpova je na svojoj 2. 

sjednici, održanoj 11. studenoga 2021. godine razmatrao sve pristigle prijedloge, 

jednoglasno ih prihvatilo (5 glasova ZA), te predlaže Gradskom vijeću da ih također prihvati 

kako slijede u prijedlogu, koji ste dobili u materijalima.  

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Dinko Župan, Filip Ivanović, 

Zvonko Barišić i Željko Varžić. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici glasovali za prijedloge: 
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 Plaketa „Grb Grada Valpova“: 

 

 1. Ogranak Matice hrvatske u Valpovu 

    jednoglasno (14 glasova ZA). 

 

Plaketa „Matija Petar Katančić“: 

 

- za područje duhovnog i sveukupnog društvenog života: 

 

1. Jasmina Cvenić, 

    jednoglasno (14 glasova ZA), 

2. Ewald Kopp, 

    jednoglasno (14 glasova ZA), 

3. Ankica Krog. 

    jednoglasno (14 glasova ZA). 

 

Zlatna plaketa „Pečat Grada Valpova“: 

 

1. Mirko Pavošević, 

    jednoglasno (14 glasova ZA), 

2. Palma Vojnović, 

     jednoglasno (14 glasova ZA), 

3. Dragan Milošević 

    jednoglasno (14 glasova ZA). 

 

TOČKA 6. PITANJA I PRIJEDLOZI 

 

Siniša Galovac  

-  ne znam kome bi uputio pitanje, prije je zamolba, povezao sam vijećnika Varžića direktno 

sa Domom zdravlja, mislio sam da je to najbliži put  prema Županiji, jednostavno 

promatrajući malo naše starije sugrađane, često nakon obavljenog pregleda kod svog 

liječnika u kojekakvim stanjima dok čekaju taxi ili neki svoj privatni prijevoz stoje sa hrpom 

vrećica i onako dosta tužna slika, pa sam mislio, da li je moguće u taj naš parkić, perivoj, 

kako god ga nazvali oko Doma zdravlja postaviti koju klupu, neki drugi sadržaj, ideje postoje, 

mislim da to ne može direktno Grad odlučivati, to nije gradsko zemljište pa sam vama uputio 

zamolbu, da vi možda svojim utjecajem nešto poduzmete, bliži ste  Županiji i nekim drugim 

kontaktima, da se barem postavi koja klupa, koš za smeće, ako već ništa drugo. 

 

Željko Varžić 

- inicijativa ili taj prijedlog naravno postoji da ga razmatramo, razgovarali smo o tome i sa 

gradonačelnikom i sa jednom vijećnicom, u ovoj tekućoj godini smo mi to i planirali, međutim 

nismo napravili, zato što jednostavno u nabavci Uprava je izbacila taj dio nabavke ove 

godine, da su ta sredstva otišla na neke druge stvari, nismo uspjeli, planirat ćemo opet za 

iduću godinu, možemo i u suradnji sa Gradom Valpovom, kako god se odlučimo, na bilo koji 

način, ja smatram da je potrebno možda jedna klupa, možda da ne idemo u širinu, jer glavni 

razlog zašto nismo bili za više njih je taj da ne dovedemo skupine mladih ljudi koji će nam 

raditi štetu na prostorima Doma zdravlja, jer smo te štete imali, rješavajući jedan problem, 

napravio se drugi, tu moramo biti vrlo oprezni, da stavimo bliže hitnoj gdje je 24 sata netko 

aktivan, onda se tu neće usuditi raditi nitko neke stvari koje rade, slažem se, s jedne strane je 

potreba, s druge strane neka bojazan da ćemo si napraviti opet neke druge stvari, i skupine 

mladih ljudi koji onda rade neke stvari koje moramo popravljati.   
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Matko Šutalo 

- budući da postoji inicijativa, već smo o tome razgovarali, možemo to realizirati čim bude 

prilike, mi imamo ove klupe što smo ih uklonili s trga, jedan dio smo već reparirali, drugi dio 

će se reparirati sigurno kroz ovo zimsko razdoblje, tako da na proljeće možemo to riješiti. 

 

Filip Ivanović 

- pitanje gradonačelniku, jer ću vjerojatno biti pitan i ja, što dalje s VMO, što udruge mogu 

očekivati, i mogu li računati na sredstva, to će se sada morati odraziti na planirani proračun, 

samo ako bi mogli pojasniti, hoće li i za 6 mjeseci biti isti prijedlog? 

 
Matko Šutalo 

- obzirom da prijedlog nije prošao, idući se može podnijeti tek za 6 mjeseci, u proračunu za 

2022. godinu svakako će se planirati sredstva za VMO kako smo to radili i do sada, znači 

onaj prijedlog proračuna što je na javnom savjetovanju ići ćemo u izmjenu, i VMO će 

egzistirati i dalje idućih 6 mjeseci. 

 

Igor Uranjek 

- ja bi samo podsjetio pročelnika Vazdara, zamolio sam ga na prošloj sjednici da mi da 

informaciju o izvršenju, odnosno o telefonima i računima, nisam dobio nikakav odgovor, pa 

molim odgovor kada budete stigli. 

 

 

………. 

 

Budući se više nitko nije javio za riječ pod ovom točkom dnevnog reda, predsjednik 

Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje rad sjednice u 19,50 sati. 

 

 

………. 

 

      ZAPISNIČAR:               TAJNIK GRADA:              PREDSJEDNIK 

                 GRADSKOG VIJEĆA: 

 

    Tonka Bartulović-F.        Zvonko Barišić, dipl. iur.  Igor Uranjek 

 

 

 

 

 

 


